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Højdevangskolen, skolebestyrelsesmøde den 6. februar 2025 

Tilstede: Tobias, Lea, Steen, Nadia, Storm, Evin, Bo, Mathilde, Grith 

Fraværende: Janus, Gabriella, Gry, Christina 

1) Grith blev valgt til referent og Mathilde som ordstyrer. 
 

2) Dagsorden blev godkendt – dog mangler punktet om betydning af den nye skolereform 
(mangfoldigt børnefællesskab), som er nævnt i referat fra 12. december 2024. Punktet skal på 
dagsordenen ved næste møde. 
 

3) Referatet fra 12. december 2024 blev godkendt. 
 

4) Meddelelser fra 
a. Intet nyt fra forpersonen, som var fraværende. 
b. Elevrådet: er i gang med en proces sammen med forvaltningen om muligheden for at få 

flere toiletter, herunder hjælp til at søge penge til forbedringen. 
Elevrådets vedtægter er i gang med at blive revideret, og der pågår forsat samarbejde 
med Grønt Råd om udemiljøerne. 

c. Medarbejderrepræsentanter: Der henvises til det udsendte materiale forud for mødet. 
Episoden med ”de 2 gæster” blev uddybet 

d. Skolens ledelse: Der henvises til det udsendte materiale forud for mødet. Derud over: 
i. Eleverne fra basisskolerne får tilsendt et spørgeskema mhp. at evaluere 

besøget/konceptet. 
ii. Terminsprøver evalueres også gennem spørgeskemaer til eleverne. 

iii. Spørgsmål til uddannelse af HVS egne talentvejledere. Rollen som 
talentvejleder skal konsolideres og ikke blot være logistiske opgaver. Der skal 
bl.a. kigges ind i en ny opsætning af talentforløbet 2025/26 

iv. Spørgsmål til evaluering af den eksamensforberedende træning. Vil det være 
muligt med en form for evaluering (kvalitativ) ift. om det har haft effekt? Idéen 
noteres hos ledelsen. 

e. Intet nyt fra øvrige medlemmer 
 

5) Økonomigennemgang.  
Tobias gennemgik posterne, og gjorde opmærksom på mulige efterbevillinger.  
Der var en uddybende drøftelse af IT-udgifter, som fortsat vil være en stor udgiftspost. Derfor 
skal der kigges ind i, hvordan udgiften kan mindskes. Elevernes evne og lyst til at passe på 
deres pc, blev nævnt som et vigtigt omdrejningspunkt. IT-udgifter skal drøftes som et 
selvstændigt punkt på et kommende møde. 
Merforbruget ligger inden for den tilladte variation på +2%. 
 

6) Gennemgang af principper. 
Vi gennemgik samtlige principper med undtagelse af kontaktforældre-princippet. Ledelsen 
havde lavet tekstnære ændringsforslag, og alle principper blev godkendt med nogle få 
tekstnære justeringer.  
Ang. princippet for kontaktforældre manglede det nyeste princip (fra 2021) i samlingen. Det 
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tilføjes, og på et kommende møde vurderer bestyrelsen, om der skal ske ændringer i ordlyden. 
Nu justeres principperne med de besluttede ændringer. Det samlede skriv layoutes, sendes til 
bestyrelsen til orientering samt uploades på Aula/hjemmesiden. 
Flere tilkendegav at det store arbejde med at opdatere principperne, burde understøttes af et 
brugervenligt layout, når det tilgås på hjemmesiden. Dette for at sikre at flest mulige orienterer 
sig i principbeskrivelserne.  
 

7) Ingen punkter under eventuelt. 
 

8) Ingen sager til efterretning 

 


